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Marta Wisłocka

Przewodnicząca Rady Miejskiej

Pan Tadeusz Krzakowski

Prezydent Miasta Legnicy

Zapytanie radnego

W  związku  z  pełnieniem  funkcji  Przewodniczącej  Rady  Miejskiej  

proszę  o  udzielenie  informacji  czy  planowane  jest  stworzenie  ronda  przy  ulicach

Okrężna/Rzeczypospolitej/Bielańska. Ruch przy w/w ulicach jest intensywny, a sygnalizacja

świetlna nie do końca się sprawdza w tym miejscu. Wydaje się, że ruch okrężny pozwoliłby

na rozładowanie zakorkowania na ruchliwych jezdniach. 

Proszę o informację czy takie rozwiązanie jest brane pod uwagę, a jeżeli nie to jaki

jest pomysł na tą część miasta, który mógłby poprawić komfort mieszkańców.

Z poważaniem,

Marta Wisłocka


